
Konsultatīvās padomes sanāksmes 
PROTOKOLS 

Rīgā 
 
 

2023.gada 26.maijā       Nr.2 
 
Sanāksme notiek klātienē Sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas komisijas (turpmāk – 
Regulators) telpās Ūnijas ielā 45, Rīgā, LV-1039, un attālināti tiešsaistes režīmā ar 
lietojumprogrammas „Microsoft Teams Meeting” nodrošinājumu. 
 
Sanāksmē piedalās:  

1) Regulatora pārstāvji (klātienē): 
Alda Ozola, priekšsēdētāja 
Anna Upena, padomes locekle 
Intars Birziņš, padomes loceklis 
Jānis Miķelsons, izpilddirektors 

2) Regulatora pārstāvji (attālināti): 
Imants Mantiņš, padomes loceklis 

3) Konsultatīvās padomes pārstāvji (klātienē): 
Gunārs Valdmanis, Klimata un enerģētikas ministrijas Enerģijas tirgus 

departamenta direktors 
Lilita Vagele, Latvijas Brīvo arodbiedrību savienības „Enerģija” 

priekšsēdētāja vietniece 
Baiba Vītoliņa,  Patērētāju tiesību aizsardzības centra direktore 
Uldis Reimanis, Satiksmes ministrijas valsts sekretāra vietnieks 
Uldis Biķis,  Latvijas Darba devēju konfederācijas viceprezidents 

4) Konsultatīvās padomes pārstāvji (attālināti): 
Konsultatīvās padomes vadītājs:  
Edmunds Valantis, Ekonomikas ministrijas valsts sekretārs  
  
Agija Leitāne-Šķēle, Finanšu ministrijas Juridiskā departamenta direktora 

p.i. 
Aino Salmiņš, Latvijas Pašvaldību savienības padomnieks 

tautsaimniecības jautājumos 
Rudīte Vesere,  Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijas 

Vides aizsardzības departamenta direktore 
Jānis Lielpēteris,  Latvijas Tirdzniecības un rūpniecības kameras valdes 

loceklis 
Līga Daugaviete,  Konkurences padomes locekle 

5) Konsultatīvās padomes sekretariāta pārstāvji klātienē: 

Diāna Kristapa, Baiba Jakobsone, Ieva Lezdiņa, Ieva Lazdiņa un Kristīne Briede. 

6) Regulatora izpildinstitūcijas pārstāvji (klātienē):  
I. Tauniņš un A. Mežals.  

7) Regulatora izpildinstitūcijas pārstāvji (attālināti): 



Kārlis Barančans, Līga Novada, Ieva Feldmane, Elita Grante, Kristaps Treimanis, 
Jānis Negribs, Lija Makare, Maruta Purviņa, Irēna Razumļova, Zane Laukalēja, Anda 
Done, Sigita Tukiša, Jānis Brakovskis un Vija Studente. 

 
Sanāksmi protokolē: Ieva Lezdiņa, Konsultatīvās padomes sekretariāta pārstāve. 

 
Sanāksmi sāk pulksten 12.00. 
 
Notiek audioieraksts.  
 

Konsultatīvās padomes vadītājs Edmunds Valantis iepazīstina klātesošos ar 

apstiprināto darba kārtību.    

 

 

DARBA KĀRTĪBA 

1. Konsultatīvās padomes vadītāja vietnieka vēlēšanas.  
2. Par tarifu dinamiku siltumapgādē un ūdenssaimniecībā. 
3. Par dabasgāzes tirgus atvēršanu mājsaimniecībām. 
4. Par AS „Sadales tīkls’’ un AS „Augstsprieguma tīkls’’ tarifu apstiprināšanas 

progresu. 
5. Citi jautājumi. 

 

 

1. Konsultatīvās padomes vadītāja vietnieka vēlēšanas 
 

Edmunds Valantis, Konsultatīvās padomes vadītājs, izsaka priekšlikumu atlikt 
1.jautājuma „Konsultatīvās padomes vadītāja vietnieka vēlēšanas’’ izskatīšanu uz 
nākamo Konsultatīvās padomes sēdi, jo deleģētais pārstāvis Jānis Lielpēteris, 
Latvijas Tirdzniecības un rūpniecības kameras valdes loceklis, ir deleģēts tikai uz šo 
konkrēto Konsultatīvās padomes 26.maija sēdi. Papildus informē klātesošos, ka deleģē 
SPRK padomes priekšsēdētaju Aldu Ozolu turpināt vadīt sanāksmi, ņemot vērā 
nepieciešamību piedalīties citā sanāksmē. 

 

 

2. Par tarifu dinamiku siltumapgādē un ūdenssaimniecībā 
 

Jānis Miķelsons, SPRK izpilddirektors, sniedz prezentāciju „Par tarifu dinamiku 

siltumapgādē un ūdenssaimniecībā’’. Diskusijas laikā SPRK norāda, ka uz nākamo KP 

sanāksmi tiks sagatavots informatīvs apkopojums iekšējai lietošanai par siltumapgādes 

komersantu ražošanā izmantotajiem kurināmā veidiem trīs gadu griezumā.  

 

 

 

 



 

3. Par dabasgāzes tirgus atvēršanu mājsaimniecībām 
 

Baiba Vītoliņa, Patērētāju tiesību aizsardzības centra direktore, sniedz īsu 
pārskatu par dabasgāzes tirgus atvēršanu mājsaimniecībām un patērētāju sūdzībām, 
uzsverot, ka iedzīvotāji ļoti aktīvi tika informēti, un šobrīd nav saņemtas sūdzības vai 
sniegtas specifiskas konsultācijas par dabasgāzes tirgus atvēršanu mājsaimniecībām. 

 
Baiba Jakobsone, SPRK sabiedrisko attiecību vadītāja, informē, ka arī SPRK 

šobrīd sūdzības nav saņemtas, jo pirms dabasgāzes tirgus atvēršanas tika ieguldīts 
liels darbs sabiedrības informēšanā. 
 

 

4. Par AS „Sadales tīkls’’ un AS „Augstsprieguma tīkls’’ tarifu 
apstiprināšanas progresu 

 
Jānis Miķelsons, SPRK izpilddirektors, sniedz prezentāciju „Par AS „Sadales tīkls’’ 

un AS „Augstsprieguma tīkls’’ tarifu apstiprināšanas progresu’’. 
 
 

5. Citi jautājumi 
 
Jānis Negribs, SPRK Enerģētikas departamenta direktors, sniedz prezentācijas par 

„Elektroenerģijas tirgus apskats 2023 Q1’’ un „Dabasgāzes tirgus apskatu 01.11.2022.–
30.04.2023.’’. 

Ivars Tauniņš, SPRK Elektronisko sakaru un pasta departamenta direktors, sniedz 
prezentācijas par „Pasta nozares darbības rādītājiem 2018–2022’’ un „Elektronisko 
sakaru nozares rādītājiem’’. 

Kristīne Briede, SPRK Cilvēkresursu attīstības un pārvaldības nodaļas vadītāja, 
informē Konsultatīvās padomes locekļus par iespēju apmeklēt SPRK konferenci š.g. 
11.augustā. 

Alda Ozola, SPRK priekšsēdētāja, un Konsultatīvās padomes dalībnieki vienojas, 

ka nākamā Konsultatīvās padomes sanāksme tiks organizēta 2023.gada septembrī. 

 

 

Sanāksmi Nr.2 beidz pulksten 13.45. 

Konsultatīvās padomes vadītājs     Edmunds Valantis 

Konsultatīvās padomes sekretariāta pārstāve   Ieva Lezdiņa 

 

 

 

 

DOKUMENTS PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


